
 

 

 

 

 

 
 

Rijswijk 6 december 2023. 

 

Artikel 44 vragen over de Prinses Beatrixlaan en viaducten 

In de raadsinformatiebrief RIB 23106 geeft u aan dat de minister van I&W geen geld meer 
heeft voor investeringen ‘in 17 infrastructurele projecten’. Voor Rijswijk betekent dat dat de 
verbreding van de A4 voorlopig van de baan is.  

Beter voor Rijswijk heeft op grond van artikel 44 de volgende vragen: 

1. Wat betekent dit voor de plannen met betrekking tot de Prinses Beatrixlaan, de twee 
viaducten en het voormalige AZC terrein?  

2. Wat betekent het voor de vele toegezegde miljoenen en de uitgaven waar de raad eerder 
mee akkoord is gegaan? 

3. Op welke wijze gaat het college het financieel gat opvangen? 

4. Staat het plan voor ondertunneling voor de Beatrixlaan op losse schroeven? 

5. Zo ja, wat gaat u doen met de gereserveerde 30 miljoen? 

6. Zo nee, wat is de status van het project en welke gelden heeft u de afgelopen jaren 
toegezegd gekregen en van wie? 

7. Welke consequenties heeft dit voor de toekomst van het voormalig AZC terrein? 

 

Ed Braam  

Raadslid Beter voor Rijswijk 


